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Aan de Gemeenteraad van Diemen,                                                                                                                 

D.J. den Hartoglaan 1                                                                                                                                     

1111ZB Diemen   

Diemen 17 februari 2016  

Betreft: reactie n.a.v. inspraakavond festivals Diemerbos 2016 

 

Geachte Raadsleden, 

Naar aanleiding van de informatieve raadsvergadering van 11 februari jl., waar inspraak mogelijk was 

aangaande de geplande festivals in het Diemerbos, en de bovenverwachte teleurstelling die de 

reacties van de meeste fracties tentoonspreiden, voel ik mij momenteel genoodzaakt u deze brief te 

sturen. Ik zou het dan ook zeer waarderen als u de moeite zou willen nemen om onderstaande 

serieus in behandeling te nemen. Helaas heb ik namelijk absoluut niet de minste indruk, dat eerdere 

pogingen van de inspraak, nog de toegestuurde brieven ook maar enigszins in de buurt zijn gekomen 

van het gewenste resultaat hieromtrent. Ik heb zelf de moeite genomen om in deze brief een zo 

duidelijk mogelijke beeld te geven van de gehele situatie, en doe hierbij dan ook het dringende 

verzoek om meer tijd te nemen, alvorens een definitieve beslissing te nemen, en eerst een gedegen 

onderzoek te verrichten, waarbij een beslissing op wijsheid genomen kan worden. 

De meeste reacties van de raad waren werkelijk betreurenswaardig. Ik heb heel sterk het idee, dat de 

insprekers die tegen de festivals zijn, hun weloverwogen pleidooi in feite voor niets hebben 

gehouden. Werkelijk huilens waardig met totaal geen inleving in de zorgen van betreffende 

insprekers. 

Vele organisaties van Amsterdamse parken, met name “Parkenoverleg”, hebben al aangetoond, dat 

er door de waanzin van steeds meer festivals onherstelbare schade ontstaat, en met logisch 

denkwerk kun je constateren dat de grond in het Diemerbos niets verschild van de grond in de 

Amsterdamse parken, daar de bodem bij beiden uit veengrond bestaat.  

De fracties gedurende de avond te hebben gadegeslagen, bleek helaas duidelijk dat de meeste 

fracties zich weinig tot niet daadwerkelijk hadden verdiept in het vraagstuk, waarom deze festivals 

niet zouden moeten plaatsvinden. 

Zeer betreurenswaardig was het feit, dat de inspreekster van Staatsbosbeheer, Mevr. R. Tienkamp, 

niet alleen ondeskundig over kwam, maar tevens toegaf totaal geen verstand van bodemstructuur te 

hebben. Tevens viel mij herhaaldelijk op, dat de dames van Staatsbosbeheer de avond nogal komisch 

vonden, te oordelen naar de reacties van gelach tijdens het inspreken. Ik vindt dit zeer onrespectvol.    

Iedereen heeft uiteraard recht op zijn/haar eigen mening, maar het gaat in dit geval niet om de eigen 

mening van de raadsleden, maar om het serieus nemen van de argumenten van de insprekers, die 

tevens uit naam van een grote groep inwoners en omwonende van Diemen spreken. In dit geval zou 

nader onderzoek zeer op zijn plaats zijn. Ik kan u dan ook verzekeren, dat hetgeen ik zelf heb 

geprobeerd in de zeer korte tijd van 3 minuten aan inspraaktijd te verduidelijken, geen natte 

vingerwerk is, maar onderzoek wat ik zwart op wit kan aantonen en besproken heb met 
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deskundigen, waarop de gemeente zeer zeker een beroep zou kunnen doen om tot een gedegen 

oordeel te komen. Voor wat betreft de bodem, zou de gemeente onderzoek kunnen laten doen 

door “Hoogheemraadschap”, dan wel advies inwinnen bij “IPC Groene Ruimte” te Arnhem. De 

adviseur, Dhr. Rob Arbeider verleend momenteel ook advies in Amsterdam West.   

Het zonder meer toestaan van 8 evenementen in een bos dat bestemd is voor natuurbehoud en 

natuurrecreatie, “iets wat niets te maken heeft met grootschalige evenementen”, zonder alle voor 

en nadelen tegen elkaar af te wegen, en voorbij te gaan aan de handtekeningen die door in- en 

omwonenden zijn  gezet, is pure minachting naar de mensen die het Diemerbos wel waarderen om 

waar het daadwerkelijk voor bedoeld is, en daar hun broodnodige rust vinden. Het is dan ook 

absoluut onaanvaardbaar dat deze rust gedurende 4 weekenden volledig wordt verstoord. Ik hoop 

dat u beseft dat met het akkoord gaan van optie 4, zijnde het ultimatum van de vrij dominante 

organisator Daniël van Drunen, die met een arrogante glimlach in verkapte vorm het dreigement 

richting gemeente heeft geuit, “dat de gemeente voor de kosten moet opdraaien als de vergunning 

voor 8 festivals niet wordt veleend”, de gemeente zich dus simpelweg laat chanteren door Daniël van 

Drunen, die duidelijk weet hoe hij mensen moet manipuleren. De enige die hier daadwerkelijk 

financieel beter van wordt is hijzelf, want de concurrentie in de festival scene is behoorlijk groot.    

Ik hoop dat u in elk geval de moeite zou willen nemen, mij een antwoordt op onderstaande vragen te 

geven alvorens een beslissing te nemen en hierbij het vriendelijke verzoek om u hier dan ook serieus 

in te verdiepen. 

1 Waarom is er geen aandacht besteed aan de handtekeningenlijst? 

 

2 Het Diemerbos is onderdeel van een lint van natuurgebieden, waarbij een deel geschikt is 

voor recreatie, maar niet bij uitstek een recreatiegebied, maar een bos is. Deze vorm van 

recreatie heeft echter totaal niets te maken met de grootschalige muziekfestivals die nu 

aan de orde zijn. Graag zou ik willen weten, waar staat geschreven dat het Diemerbos 

ook is opgericht voor grootschalige muziekfestivals?  

 

3 Het Diemerbos wordt met het afgeven van de vergunning misbruikt als exploitatieterrein 

voor festivals, met als gevolg: 

✤ De bodem zakt gestaag  

✤ Het grondwater stijgt  

✤ De druk op de bodem stijgt door festivals  

✤ De bodem raakt verdicht, wortels beschadigd, sterven af en bodemleven verdwijnt 

✤ Drainage als noodoplossing helpt vaak niet; deze voert enkel wat regenwater af.  

✤ Goede drainage regelt de waterhuishouding door afvoer van grondwater 

✤ Stijgend grondwater dus door inklinking bodem 

Wie heeft grondonderzoek verricht in het Diemerbos, en wat zijn daar de resultaten 

van? 

 

4 Om de ondergrond weerbaar te maken voor festivals als deze, zal deze hiervoor 

aangepast moeten worden, zoals ook eerder o.a. op het Museumplein in Amsterdam is 

gedaan, hetgeen een behoorlijke investering met zich mee brengt. Waar dus in dit geval 

het doel de middelen niet heiligt, daar de opzet van de festivals voortkomt uit het 
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generen van financiële middelen t.b.v. onderhoud aan het bos.                                          

Hoe denkt de gemeente dit op te lossen? 

 

5 Uit een recreatieonderzoeksrapport aangaande het Diemerbos, destijds uitgevoerd door 

Dienst Ruimtelijke Ordening Amsterdam, in opdracht van o.a. wethouder van Milieu en 

Staatsbosbeheer, hieronder een paar letterlijke citaten uit de samenvatting, terug te 

vinden op de pagina’s 42 en 53 van betreffende rapport.                                                     

Hoe groot is de behoefte aan Buurtfestivals en Dance festivals in het Diemerbos  

Aan buurtfestivals is geen behoefte, en men is fel tegenstander van Dance festivals, dit 

gaat te veel ten koste van de natuur en de rust.  

Al met al scoort het Diemerbos met haar gemiddelde rapportcijfer van een 7,2 relatief 

hoog, zeker gezien de prille staat waarin het nu nog verkeerd. Dit heeft het bos te 

danken aan het natuurlijke karakter en de rust die het gebied uitstraalt. Het zijn tevens 

de hoofdingrediënten van de Diemerbos identiteit, nu en in de toekomst. De formule 

van rust en natuur lijkt ideaal voor mensen die ‘er even tussenuit willen’, ‘de natuur 

liefhebben’ en ‘interesse tonen in gebieden’. 

Graag zou ik van u vernemen waarom hieraan voorbij wordt gegaan? 

 

6 Wanneer je naar de totale opbrengst van €25.000,00 kijkt, staat dit totaal niet in 

verhouding met de schade aan de natuur, de geluidsoverlast en de inzet van het team 

handhaving. Als je bedenkt dat hiermee €19.880,00 gemoeid gaat, waarbij het feit dat dit 

betaald wordt uit de leges, geen excuus mag zijn, daar het hoe dan ook geld is dat 

uiteindelijk afkomstig is van inwoners van Diemen, voor verleende diensten van de 

gemeente. In feite betalen dus de inwoners van Diemen, ook degene die niet zitten te 

wachten op deze festivals voor de extra werkzaamheden van het team handhaving. 

Waarom dit bedrag dan niet gelijk te doneren aan Staatsbosbeheer voor het onderhoud 

van het Diemerbos. Met een inwonersaantal van 26666 inwoners in Diemen en 

crowtfunding van €1,00 per inwoner, kom je ook al een heel eind.                                  

Graag zou ik van u vernemen waar in deze situatie de winst behaald wordt? 

 

7 Zoals ik ook bij de inspraak al aangaf, worden dieren verjaagd of platgewalst door de 

zware wagens voor op en afbouw, en komen dan echt niet meer terug. Streng 

beschermde dieren en plantensoorten die vermeld staan op de kaart met 

Rodelijstsoorten, bevinden zich o.a. in het Diemerbos. Het gaat hierbij om kwetsbare 

soorten en betreft niet alleen vogels buiten het broedseizoen. Deze gegevens heb ik zelfs 

van de gemeente toegestuurd gekregen, te vinden in de Natuurwaardenkaart en andere 

Natuurthemakaarten van de Gemeente Diemen op pagina 15.  Ik ben dan ook benieuwd 

welk excuus hiervoor wordt aangevoerd, en zou hier graag antwoordt op krijgen? 

 

8 Geconstateerd is ook het veelvuldig drugs gebruik. Voor wie in de veronderstelling is dat 

dit met controle in de hand te houden is, zou ik deze illusie besparen, daar de xtc pillen 

vaak op oncontroleerbare manieren worden meegenomen als iemand dat werkelijk wil. 

Hierna een klein voorbeeld: “Volgens fanatiek festivalbezoeker Werner (26) wordt het 

alleen maar gemakkelijker om drugs mee te nemen. „Ik ben nog nooit gepakt. Ja, ze 

fouilleren wel, maar daar houdt het op.” Hij stopt zijn pillen in plastic en stopt ze in zijn 
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sok of, als het erom spant, in zijn onderbroek. „Daar checkt de beveiliging toch niet”. 

Verder worden ze ook in bh’s mee naar binnen genomen, dus plaatsen waar niet 

gefouilleerd mag worden.  Daarbij heeft organisator “Daniël van Drunen” zelf 

toegegeven dat Dancefestivals zonder drugs niet bestaan, en nu eenmaal broedplaatsen 

zijn van drugsgebruik, en dat dit ondanks beleid niet te bestrijden is.                                  

Het drugsgebruik houd tevens in, dat de achtergebleven resten, ook te vinden in   

menselijke uitwerpselen die drugs bevatten, hoe smerig het ook mag klinken, door 

honden kunnen worden opgegeten. Iets wat elke hondenbezitter zou moeten 

weten. Voor wie denkt dat het wel mee valt, is dat wel heel erg naïef. Een hond die dit 

binnenkrijgt, kan een amfetaminevergiftiging krijgen, en in coma raken waarbij zonder 

snelle behandeling het risico sterk aanwezig is dat het dier overlijd.                                  

Wat is uw mening hieromtrent? 

 

9 Als laatste punt de geluidsoverlast. Ik hoop dat u zich realiseert, dat dit niet betrekking 

heeft op een enkel weekend, maar vier weekenden behelst. Daarbij is het decibel beleid 

heel verwarrend. Waar het tevens om gaat is dat geen mens begrip kan opbrengen voor 

het feit dat het geluid dit jaar in feite harder is dan in 2015. Terwijl wordt beweerd, dat 

dit deels minder zou zijn. Bovendien is een wijziging in de APV die zou plaatsvinden, 

waarbij de verandering een verhoging betreft, volkomen onacceptabel. Ik hoop dat ieder 

zich realiseert, dat veel omwonenden zo ongeveer de gehele zomermaanden zwaar 

gehinderd zullen worden door deze geluidoverlast. Misschien is het raadzaam om u voor 

wat betreft het decibelbeleid eens te laten informeren bij de “Nationale Hoorstichting” 

te Den Haag, en de NSG “Nederlandse Stichting Geluidshinder”, te Delft. Graag zou ik 

van u vernemen welke toezeggen u de omwonenden gaat doen, die voor hun rust in 

bijna alle zomerweekenden ramen en deuren moeten sluiten, of hun huis moeten 

ontvluchten vanwege de herrie? 

Ik hoop dus dat u zich met het uitspeken van de toezegging voor het doorgang laten vinden van de     

8 festivals, met het verlenen van de vergunning hierop als gevolg, realiseert dat u zich mede 

verantwoordelijk maakt, voor alle kwalijke gevolgen hierboven beschreven, en u zich realiseert, dat 

in de eerste plaats de fracties de inwoners van Diemen vertegenwoordigen door wie zij  zijn gekozen, 

en daar vallen wel degelijk ook de tegenstanders van de festivals onder. Waarbij niet ieder een hekel 

heeft aan festivals, maar wel op de juiste plek, en graag meedenkt over alternatieve, waarbij ook de 

mogelijkheid voor in elk geval en kleinschaligere waar mensen zich wel in kunnen vinden. 

Hierbij wil ik u vriendelijk bedanken voor het lezen van bovenstaande uiteenzetting van feiten, en zie 

ik de antwoorden op de door mij gestelde vragen graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Karin van Breenen                                                                                                                                            

Prinses Margrietstraat 46                                                                                                                                 
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